
  

 
  Side 1 af 6 
Filnavn : \\longonot\dokumenter\Sundgaardsvej\Documents\Generalforsamling 
2011\Sundgaardsvej_Generalforsamling_004_20110310.doc 
Sidst gemt d. 27-03-2011 20:17:00 af Arne Boye-Møller 
 

10. marts 2011 

MØDEREFERAT-Generalforsamling 
  

MØDEEMNE: Møde nr. 4.  Generalforsamling 

  

STED OG DATO: Nørrevang, torsdag d. 10-03-2011, kl. 19:00 

  

DELTAGERE: Formand: Kim Skelmose (KS), nr. 69  : ks@tri-consult.dk 
Næstformand: Arne Boye-Møller (ABM), nr. 71 : arne@boye-moller.dk 
B-medlem : Knud Erik Holm (KEH) nr 49 : knudeholm@c.dk 
B-medlem: Ejgil Potemba (EP), nr. 117 : e.potempa@stofanet.dk 
B-medlem: Margrethe Berg (MB), nr. 43 : margretheberg@gmail.com 
B-medlem: Jesper Bork (JB), nr. 101 : jbo@bilka.dk 

  

FRAVÆRENDE:  

  

REFERENT: ABM 

  

UDSENDT TIL: Ovenstående+grundejerforeningen via hjemmesiden 

  

BILAG: 20110310_Bestyrelsesberetning 
20110310_Bevoksning_noerrestrand 
20110310_Budget_gaeldende_vedtaegter 
20110310_Endelig_dagsorden 
20110310_Regnskab 

 
 

Punkt  Aktion 
4.1. Dagsorden 1) Valg af dirigent 

2) Evt valg af stemmetællere 
3) Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
4) Behandling af indkomne forslag til 

generalforsamlingen 
5) Færdiggørelse af byggemodningsarbejderne 

samt grundejerforeningens overtagelse af 
arealerne 

6) Aflæggelse af regnskab for året 2011, 
bestyrelsens forslag til budget samt fastsættelse 
af kontingent for det kommende år 

7) Valg af bestyrelse og suppleanter 
8) Valg af revisor og suppleant 
9) Eventuelt 

 

   
4.2. Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Asger Thierry (AT, nr. 61) hvilket 

blev godkendt. 
 
AT fastslog, at generalforsamlingen var rettidigt og 
lovligt indkaldt. 

 

mailto:ks@tri-consult.dk
mailto:arne@boye-moller.dk
mailto:knudeholm@c.dk
mailto:e.potempa@stofanet.dk
mailto:margretheberg@gmail.com
mailto:jbo@bilka.dk


  

 
  Side 2 af 6 
Filnavn : \\longonot\dokumenter\Sundgaardsvej\Documents\Generalforsamling 
2011\Sundgaardsvej_Generalforsamling_004_20110310.doc 
Sidst gemt d. 27-03-2011 20:17:00 af Arne Boye-Møller 
 

   
4.2.1. Evt valg af 

stemmetællere 
Efter behov.  

   
4.3. Aflæggelse af 

bestyrelses beretning 
KS aflagde bestyrelsens beretning. Beretningen blev 
enstemmigt godkendt af forsamlingen. 

 

   
4.4. Behandling af 

indkomne forslag til 
generalforsamling 

AT konstaterede, at der ikke var indkommet nogen 
forslag. 

 

   
4.5. Færdiggørelse af 

byggemodningsarbejder
ne og overtagelse af 
arealerne 

Færdiggørelse af området mhb på overtagelse og 
tilskødning blev drøftet. 

 

   
4.5.1. Kommentarer Mikkel L. Larsen (nr. 95): stierne, færdsel på dem med 

cykel er svært da gruset er blevet meget løst. Stierne i 
det ’ydre randfelt’ tilhører kommunen. Bestyrelsen har 
været inde og drøfte vandafledningsrender for at undgå 
erosionsskader mm. Dette vil blive taget med i 
forbindelse med gennemgangen af kommunen. 

 

   
4.5.2. Rundkørslen og 

færdselsregler 
Knud (31). Efterlyste at bestyrelsen sendte en alvorlig 
skrivelse rundt til alle i grundejerforeningen. 
 
KEH gjorde opmærksom på, at uanset om man synes 
rundkørslen er uhensigtsmæssigt udformet er det 
aldeles uacceptabelt at bruge dette som argument for at 
køre ulovligt med fare for andre. 
 
Bestyrelsen opfordrer kraftigt til, at alle overholder 
færdselsloven. Herefter må det være en opgave for 
politiet at sikre, at loven overholdes. 

 

   
4.5.3. Rundkørslen og 

vedligehold 
Der var generel bekymring for udgifter til vedligehold af 
rundkørslen med sin nuværende udformning og de 
skader man har erfaret der jævnligt opstår. 
 
Bestyrelsen er enig og oplyser, at der arbejdes på at 
ansvaret for vedligehold tilfalder kommunen ifbm med 
overdragelsen. 

 

   
4.1.1. Beplantning AT gjorde opmærksom på, at beplantningen er ifølge 

den gældende lokalplan og de tinglysninger der gælder 
for området.  Bestyrelsen oplyste, at bestyrelsen ikke vil 
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tage enkeltinteresser i forhold til kommune.  
 
AT spekulerede i, at kommunen nok ikke ville røre ved 
en sådan sag men involvere bestyrelsen der i så fald 
måtte involvere hele grundejerforeningen og ikke kun 
den enkelte berørte. 

   
4.1.2. Snerydning af 

stierne 
Bestyrelsen oplyser, at snerydning af stierne indgår i 
foreningens forpligtigelser. 
 
Bestyrelsen lægger op til, at de parceller hvor der er en 
sti foran selv står for rydningen idet tolerancen for hvor  
ofte der skal ryddes er meget individuel. 
 
Bestyrelsen gør opmærksom på, at grundejerforeningen 
er forpligtiget til at tegne forsikring der dækker ulykker 
på fælles arealerne. 

 

   
4.1.3. Fællessnerydning Bestyrelsen vil gerne i samarbejde med de to lokale 

foreninger søge en fællesaftale / stordriftsaftale vedr 
snerydning. 

 

   
4.2. Bestyrelsens forslag 

til budget 
KS gennemgik budgetforslaget. KS pointerede, at det 
aktuelle opstilling budgetteres med et underskud på kr. -
14.725,- 

 

   
4.2.1. AJ Inkasso sag Bestyrelsen redegjorde for inkasso sagen med firmaet 

AJ. Sagen kommer forventligt for retten ca medio april. 
 

   
4.2.2. Snerydning Bodil Jørgensen (nr. 4) ønskede at vide om hensættelser 

til snerydning på kr. 25.000,- om det rækker.  
 
KS oplyser, at vi har modtaget tilbud på kr. 600,- per 
gang hvorfor det virker rimeligt i forhold til et budget. 
 
Pga en nødsituation i vinters hvor kommunen ikke fik 
ryddet som forventet besluttede bestyrelsen at 
gennemføre én rydning. Bestyrelsen har ikke modtaget 
regning for dette endnu. 
 
KS oplyste, at forsikring, snerydning og vedligeholdelse 
af selve arealet i den lave ende og i Nørrestrand 
varetages selvstændigt af de to områder. 

 

   
4.2.3.  Mikkel foreslog at vi selv overtog rydningen af 

rundkørslen hvis der opstår tvivlsspørgsmål. 
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4.2.4. Vedligehold af 

beplantning 
Der blev spurgt til om bestyrelsen havde haft indflydelse 
på beplantningen idet det, fremgår at der nu 
budgetteres med kr. 20.000,- til vedligehold. Bestyrelsen 
oplyste, at bestyrelsen ikke havde haft indflydelse på 
dette, idet beplantning er en del af lokalplanen. 

 

   
4.2.5. Afstemning vedr 

budgettet 
Budgettet blev godkendt ved akklamation.  

   
4.3. Valg af bestyrelse og 

suppleanter 
AT redegjorde for proceduren. 
 
Margrethe Berg, nr. 43, valgt i område D (modtager 
genvalg) 
Arne Boye-Møller, nr. 71, valgt i område C (modtager 
genvalg) 
Ejgil Potemba, nr. 117, valgt i område D1 (modtager 
genvalg) 
 
AT efterlyste andre forslag til bestyrelsen. 
 
Opstillet til bestyrelsesvalg er således: 
 
Suppleanter: 
Inger Nielsen (INI), nr. 26 
Bjarne Futtrup (BJ), nr. 13 

 

   
4.3.1. Resultat af valg  MB, ABM, EP blev genvalgt med akklamation.  
   

4.4. Valg af revisorer og 
suppleant 

Revisorer: 
Inger Nielsen (IN), nr. 26 
Steen Thomsen (ST), nr. 22 
 
Suppleanter: 
Xxxxx? Hvem 

 

   
4.4.1. Resultat af valg Alle valgt med akklamation.  

   
4.5. Evt.   

   
4.5.1. Kommunikation 

til medlemmerne 
Der blev spurgt til, om bestyrelsen ville udsende 
nyheder til den enkeltes postkasse når der var nyheder. 
Bestyrelsen oplyste, at alle referater og nyheder som 
hovedregel alene ville blive præsenteret på 
hjemmesiden (http://www.sundgaardsvej.net ) for at 
lette administration og holde omkostninger til papir og 

 

http://www.sundgaardsvej.net/
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kopiering nede. 
 
Bestyrelsen er opmærksom på, at der er enkelte 
beboere der ikke nødvendigvis har adgang til internettet 
men opfordrer naboerne til at hjælpe hinanden. 
 
Der var enkelte medlemmer, der efterlyste muligheden 
for, at man kunne modtage en email når der var nyt på 
hjemmesiden. ABM orienterede, at bestyrelsen ikke 
ønskede et system hvor man er nødt til manuelt at 
vedligeholde alles email adresser men kun et system 
hvor interesserede selv kan tilmelde sig via 
hjemmesiden. 

   
4.5.2. Beplantning AT gjorde opmærksom på, at beplantningen er ifølge 

den gældende lokalplan og de tinglysninger der gælder 
for området.  Bestyrelsen oplyste, at bestyrelsen ikke vil 
tage enkeltinteresser i forhold til kommune.  
 
AT spekulerede i, at kommunen nok ikke ville røre ved 
en sådan sag men involvere bestyrelsen der i så fald 
måtte involvere hele grundejerforeningen. 

 

   
4.5.3. Vedligehold af 

skrænterne 
Bestyrelsens holdning er, at det ikke er bestyrelsens 
opgave at stå for vedligehold af skrænterne.  
 
Bestyrelsen redegjorde for nogle af de drøftelser der har 
været med kommunen omkring en plejeplan for 
området. 
 
AT opfordrede til, at der blev dannet et skræntlaug der 
koordinerer og udfører pleje af arealerne ud fra de 
retningslinjer der udstikkes af kommunen. Der var fin 
opbakning til deltagelse i et skræntlaug. Der blev 
rundsendt en ’tilmeldingsliste’ som vil blive publiceret 
på hjemmesiden så man kan se hvem man kan 
henvende sig til (en ”Skræntlaugformand”). 
 
Der forventes, at der én gang om året vil blive afholdt 
møde med kommunen og skræntlauget hvor indsatsen 
koordineres. 

 

   

4.5.4. Fælles-
arrangementer 

EP oplyste, at bestyrelsen har drøftet om der var 
stemning for at lave nogle fællesarrangementer som 
f.eks Skt. Hans aften. EP tilbyder at stå for en fælles 
indbydelse til hele grundejerforeningen. 
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4.5.5. Markstens-muren Mikkel gjorde opmærksom på, at kommunen har 
rundsendt breve til beboere vedr en Markstensmur i D1. 
EP oplyser, at kommunen ikke lavet den aftalte mur jvf 
lokalplanen og meget gerne vil slippe for at lave den. 
 
Bestyrelsen kan konstatere, at der er uro omkring denne 
mur men det er et lokalt anliggende med kommunen 
som bestyrelsen ikke kan tage op.  

 

   
4.5.6. Forårsrengøring, 

Dansk Naturfrednings-
forening 

Dansk Naturfredningsforening har i går sendt os en 
opfordring til at deltage i ’Forårsrengøring i 
naturområder i Horsens Kommune’ (se bilag). 

 

   
4.5.7.  Bestyrelsen gør opmærksom på, at al væsentlig 

information der vedrører grundejerforeningen bliver 
lagt ud på hjemmesiden http://www.sundgaardsvej.net 

 

   
4.6. Næste møde Marts, 2012  
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